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Aanwezigen 

MR-leden (Namens) bevoegd gezag Andere aanwezigen 

Manon van den Berg 
Ingeborg Piersma 
Rob van der Poel 
Marieke Renes 
Wiebe Wester 
Denise van der Wolde 

Jan van Zandwijk 
 
 
 
 

 

Opening 

Denise opent de vergadering om 19:30 uur. 

Vaststellen van de agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda, de agenda wordt vastgesteld. 

Vaststellen van de notulen 

Manon vraagt of de gemeente al is geweest om de verkeerssituatie te bekijken, Rob geeft 
aan dat dit niet zo is en hij hier achteraangaat. Verder zijn er geen inhoudelijke opmerkingen 
op de notulen. De notulen (27-03-2023) worden vastgesteld. 

Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken 

Agendapunten 

Schoolgids 
De schoolgids wordt besproken er zijn geen grote inhoudelijke opmerkingen. De OMR stemt 
in met de schoolgids. 
 
Schoolplan 2023-2027 
Het schoolplan wordt besproken, Jan beantwoord diverse inhoudelijke vragen over het 
document. De vragen leiden niet tot wijzigingen van het document. 
Rob heeft vragen over de tekst over het passend onderwijs. Er ontstaat een discussie 
rondom dit onderwerp met als slotsom dat passend onderwijs ook een grens heeft niet alles 
mogelijk is. De discussie leidt tot een tekstuele aanpassing. De MR stemt in met het 
schoolplan. 
 
Taakbeleid 
Het taakbeleid komt ter sprake. De invulling hiervan wordt meegenomen in de individuele 
werkdrukbespreking met de leerkrachten. 
 
Concept jaarplan 2023-2024 
Het concept wordt besproken, hierbij komende volgende opmerkingen aan de orde: 
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• De teldatumgegevens dienen ook in maart opgenomen te worden in het jaarplan 

• Het vakantierooster wordt vastgesteld in de GMR van Meerwerf en hoeft daarom 
niet meer op het komende jaarplan. 

• Jan stuurt de voorlopige MR data naar Wiebe alvorens publicatie in de schoolagenda. 
Na deze wijzigingen maakt Wiebe het jaarplan definitief zodat het op de eerste vergadering 
van volgend schooljaar kan worden vastgesteld. 
 
Scholingsbehoefte 
Wiebe benadrukt dat de MR academie veel interessante (korte) lessen/colleges online heeft 
staan waar iedereen zijn voordeel mee kan doen. Verder is er geen scholingsbehoefte voor 
het komende schooljaar. 
 
Vakantierooster 
Dit is een agendapunt in de GMR van Meerwerf en komt daarom komend jaar niet meer 
terug op de agenda van de MR van de Prinses Margrietschool. 
 
Samenstelling MR 
De samenstelling van de MR blijft voor het schooljaar 2023-2024 ongewijzigd. 
 
Nieuws vanuit de VOO 

• Rob licht toe dat maar op heel weinig scholen het thema armoede in de MR wordt 
besproken. Dit is een positief punt want het wordt besproken en ook meegenomen 
in het schooplan. 

• Denise stipt het recente nieuws aan over het mogelijk negatieve effect van het 
continurooster op de lunchpauze. Ingeborg (kleuters), Manon (Stek) en Marieke 
geven ter informatie een toelichting op de manier waarop dit op de Prinses 
Margrietschool gebeurt. Voorlopig bestaan hier in de MR geen zorgen over. 

 
Gedrag ouders rond de school 

• Tijdens de avondvierdaagse hebben mensen zich gestoord aan het gedrag van enkele 
ouders. Vastgesteld wordt dat dit een enkeling bedroeg en dus besluit de MR hier 
verder geen aandacht aan te schenken. 

• De vele fietsen rond de school zorgen voor moeilijke doorgang op de stoep bij het 
hoofdgebouw. Jan geeft aan dat dit inderdaad zo is, maar dat hier op korte termijn 
geen verandering in zal komen omdat de het gebied hier geen ruimte voor biedt. Dit 
onderwerp zal bij de nieuwbouw zeker worden meegenomen. 
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Lopende actiepunten 

Actiepunt Nummer Eigenaar Status 

Identificeren speerpunten nieuwbouw t.b.v. 
adviesrecht nieuwbouw 

2022-04 Rob Afgedaan 

Jaarverslag 2022-2023 2023-01 Rob Loopt 

 
Toelichting actiepunt 2022-04 
Voor dit actiepunt is momenteel te weinig momentum, de MR blijft de nieuwbouw 
monitoren en verzoeken om periodieke informatie. Het actiepunt wordt echter afgedaan. 

Rondvraag 

Marieke geeft aan dat het stil is rond de nieuwbouw. Ouders beginnen zich te roeren en 
hebben met name vragen over de locatie dicht bij het JUCO. Jan geeft aan dat er niets te 
melden is, zodra dit wel zo is zal dit gebeuren. 

Sluiting 

Om 21:12 uur sluit de Denise de vergadering. De volgende vergadering vindt plaats op 25 
september om 19:30 (locatie: de Stek). 
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